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Styrelsens verksamhetsberättelse 2024 
 

Vi har under året varit runt 300 medlemmar, mot slutet av året ökade antalet 

medlemmar till dryga 330 st, vilket är mycket positivt. 

 

Under året har det hållits upptaktsmöte, ett årsmöte, tre medlemsmöten och sex 

styrelsemöten. Det har även hållits ett ekonomimöte med alla verksamheter. 

Anläggningsplanen för 2024 har hållits, bland annat har en nya toalettstol installerats 

och breddningen av den stora gräsplanen har planats för att senare kunna göras 

iordning inför kommande kurser och tävlingar. 

 

Styrelsen har sökt bidrag från kommunen och fått det för anläggningen, tyvärr fick vi 

avslag på ansökan om bidrag till agilitytävlingen. 

 

Klubben har haft representanter på Ungdoms SM samt SM i agility. Klubben deltog på 

Bjästa höstmarknad och visade upp bland annat rallylydnad. 

 

Styrelserepresentanter har under året deltagit på distriktets årsmöte samt på 

samordningsmötet. 

 

Styrelsen har använt sig av hemsidan samt sociala medier för att kommunicera ut 

viktig information till medlemmarna. Det har även kommit ut fyra nyhetsbrev till 

medlemmarna. 

 

Styrelsen vill rikta ett stort tack till alla verksamheter och funktionärer som under året 

jobbat för klubben i alla dess verksamheter. 

 

Styrelsen har under året bestått av 

Kaisa Kuosku, ordförande, Rebecka Johansson, vice ordförande, Carolin Westermark, 

sekreterare, Amanda Strandberg, kassör, Helena Hägglund, ledamot, Susanne 

Gunnarsson, suppleant och Per Olsson, suppleant 

 
 
  



 
VERKSAMHETSBERÄTTELSE 
Verksamhet: Bruks och Lydnad, (BOL) År: 2024 

Har under året bestått av (för- och efternamn): 
Verksamheten har under 2024 saknat medlemmar, styrelsen g.m Per Olsson tog ansvaret. 

Aktiviteter 
Genomförda aktiviteter/möten (antal, närvarande, innehåll). 

Möten 
BOL träffar (sep. medl.möte) 

a. April, genomförandeplanering av årets tävlingar, se även sep. Minnesanteckningar 
2024.04.23 

b. Oktober, tävlingsplanering 2025 och regelrevideringar 2027, se även sep. 
Minnesanteckningar 2024.10.01 

BOL sektion 2025, konstituerande 
c. Nov, Verksamhetsplanering och Budget för 2025 

Träning 
Torsdagsträningar enligt tidigare år 

Tävling   

26/5 Lydnad Start & 1 16st. 
9/6 Appell Sp sö RP 7st. 

 18/6  Lydnad Start & 1 13st. 

20/7 Spår L 7st. 
(begr.ant.) 

9/8 Kv Lydnad Start & 1  14st. 

28/9 Lydnad Start & 1 12st. 

29/9 Sök L, H & E 7st. 

Kommentarer. 
En stor eloge till medlemmar som på berömvärt sätt åtagit sig ansvar för och verkat som funktionärer av 
ovanstående tävlingar. 
Grattis till Malin Nimrodsson Ögren som nu är auktoriserad Tävlingsledare (Sp & sö) 

Underskrift med namnförtydligande och datum 

 
Per Olsson 
 
  



 
  



 

 
VERKSAMHETSBERÄTTELSE 
 
 
Verksamhet: Utbildning 
År: 2024 
 
 
 

Aktiviteter 
Genomförda aktiviteter/möten (antal, närvarande, innehåll). 
 
Bruks och Lydnad: 
Valpkurs: 2 st (Kristina) 
Mot startklass: 1 st (Kristina) 
Spårkurs: 1st. (Malin) 
”Prova på” bruks: 1st (Malin) 
Allmänlydnad. 1 st. (Mia) 
 
Rally: 
Nybörjarkurs: 2 st (Yvonne) 
 
Agility: 
Pre-agility: 3st. 
Agility steg 1: 1 st 
Banträningskurs: 2st 
 
 
 

 
Underskrift med namnförtydligande och datum 
 
(Antecknat av styrelsen då verksamhetsansvarig saknas)  

  



 

 
VERKSAMHETSBERÄTTELSE  
  
  
Verksamhet: 
Utställning År: 2024  
  

Aktiviteter  
Genomförda aktiviteter/möten (antal, närvarande, innehåll).  
  
1-2 juni 2024 hölls en utställning för brukshundar och en inofficiell utställning för övriga 
hundar tillsammans med Sollefteå BK på Risön i Sollefteå.   
  

• 37 hundar var anmälda till den officiella utställningen med domare Hans 
Almgren.  

  
• 50 hundar var anmälda till den inofficiella utställningen med domare Charina 

Fäldt.  
  
  
Planerade, men inte genomförda aktiviteter. Kommentarer:  
  
Planen var att en utställning här i Örnsköldsvik skulle hållas sommaren 2025, även den 
tillsammans med Sollefteå BK.   
Tyvärr har verksamhetsansvariga och funktionärer för utställning valt att ställa sina 
platser till förfogande efter utställningen 2024.  
Då det då saknas funktionärer och ansvariga till kommande utställning 2025 har vi tyvärr 
behövt ställa in den.  
  
  
Underskrift med namnförtydligande och datum  
  
Lämnas till sekreteraren senast den 1/12  
  
(Antecknat av styrelsen då verksamhetsansvarig saknas)  

 
  



 
 
VERKSAMHETSBERÄTTELSE 

Verksamhet: Agility 
År: 2024 

Har under året bestått av (för- och efternamn): 
Helena Hägglund, Ulrica Arthursson, Sanna Hägglund, Karolin Isaksson, Tarmo Laine, 
Julia Söderkvist och Camilla Bylund. 

Aktiviteter 
Genomförda aktiviteter/möten (antal, närvarande, innehåll): 

 Vi har under året haft 7st agilitymöten. 
 Träningstävling 9 maj på klubben. 
 Agilitytävling 7—9 juni på Kallehov. 
 Agilitytävling 31 augusti på klubben. 
 De kurser vi hållit är: 

0 3 kurser Pre Agility 
0 2 kurser Steg 1 
0 2 kurser Banträning 

 Anlitat extern instruktör Sofie Lourie, 25—26 maj. 
 Anlitat extern instruktör Fanny Häggström, 1 september.  

Prova på agility den 4 maj på Zoo.se 
 Prova på agility den 9 september under hundens vecka. 
 Ett klubbmästerskap 9 november i Sörsvedje ridhus. 
 Vi kommer att ha två träningskvällar, 2/12 och 16/12. 
 Vi har sladdat agilityplanen vid två tillfällen. 
 Vi har röjt bort sly och gräs runt agilityplanen. 
Vinterträning i Sörsvedje ridhus v. 1—15 och agilityhindren flyttades till Sörsvedje 

ridhus 6 november. 

Kommentarer 
Vi har genomfört tre försäljningar; Newbody, toa- och hushållspapper och kakor & 
godis. 

Planerade men inte genomförda aktiviteter. Kommentarer. 
Aktiviteter som inte blivit genomförda är försäljning av hinder och att skapa ett schema 
för sladdning av agilityplanen. Vi hade planerat att hålla tre träningstävlingar, men hade 
bara en under året. 

Övriga kommentarer 
Vi har blivit sponsrad med en lampa till agilityplanen. 



Datum:  1 -CS2 

Underskrift med namnförtydligande 

 Ulrica Arthursson 

Lämnas till sekreteraren senast den 1/12. 

  

Helena  Hägglund 



 

 
VERKSAMHETSBERÄTTELSE 
 
 
Verksamhet: Nosework/Specialsök 
År: 2024 
Har under året bestått av (för- och efternamn): 

Yvonne Sjölund 
Johanna Sandström 
Tomas Gustafsson 
Anna-Karin Norberg 
Jessica Sjöstedt 
 
 
 

Aktiviteter 
Genomförda aktiviteter/möten (antal, närvarande, innehåll). 
 

Sociala medier 
Facebook gruppen har använts för att informera om aktivitet. Gruppen har i skrivandets 
stund 152 medlemmar. 
 
Söktillfällen 
- I början av året, i januari, arrangerades två söktillfällen med Tema Markering. Vid första 
tillfället kom 7 deltagare varav 4 med hund. Vid andra tillfället kom 7 deltagare alla med 
hund. 
- I april arrangerades en specialsöksträff i samarbete med Reginas zoohörna. Totalt 5 
deltagare kom till Reginas Zoohörna för att prata specialsök samt göra några sök med 
sin hund i butiken. Vi bjöd på fika och butiken hade specialerbjudande på kongrelaterade 
produkter. 
- I början av maj sattes det ut konggömmor på Varvsberget som alla erbjöds söka.  
- I maj anordnades också en träff på Zoo.se. Här erbjöds både möjlighet att se duktiga 
hundar visa hur både Nose work och specialsök går till och möjlighet att prata nosework 
och specialsök. Tyvärr var intresset svalt. 
- Under en öppen träningskväll på klubben i augusti sattes konggömmor ut för alla att 
söka. Totalt var det 4 stycken som tog det tillfället i akt. 
- Under hundens vecka gavs en kort introduktion om både specialsök och nosework och 
en uppvisning av båda typer av söken. Därefter fick de 6 ekipage som kom prova på 
egna sök av kong.  



- Förutom ovan har öppna träningar med kongsök genomförts på olika platser varje 
onsdag under oktober och november. Dessa träningar har haft 0-4 deltagare. 
- Tredje advent anordnades ett ”Julsök” för alla i Studiefrämjandets lokaler. Julsöket 
innebar ett godissök med jultema. Vi bjöd på glögg och pepparkakor samt en liten 
överraskning. 
 
Föreläsningar 
Under året har två föreläsningar anordnats, en med fokus på Nose Work och en med 
fokus på specialsök. Föreläsningarna hölls i Studiefrämjandets lokaler. 
- I februari höll Karin ”Kakan” Hellqvist en föreläsning om Nose Work som drog 19 
deltagare (verksamhetsgruppens medlemmar exkluderade). 
- I början av april kom Eva-Karin Sjödin, Strandvallens hundskola, och föreläste i ämnet 
”Specialsökshund i tävling och tjänst”. Den föreläsningen lockade 12 deltagare 
(verksamhetsgruppens medlemmar exkluderade). 
 

Kursverksamhet 
Sista november anordnades en endagskurs med tema Markering. Kursen hölls i 
Västansjö Bygdegård med instruktörerna Tony och Marie Krigh, Team Snokwork. Totalt 
10 deltagare med hund samt två åhörare utan hund anmälde sig till kursen.  
 

Kommentarer. 
Det är svårt att få upp ett ihållande intresse för specialsök. Det finns en nyfikenhet men 
det har varit svårt att fånga upp ekipagen för vidare aktivitet. Vi upplever att man tränar 
sök i egna träningsgrupper eller på egen hand. 
Nose Work har kommit längre och det finns ett större intresse. Men det finns också fler 
aktörer och fler aktiva grupper, både inom och utanför klubben.  
Hos oss i verksamhetsgruppen Nosework och Specialsök är intresset övervägande 
mot Specialsök tycker vi det är positivt med en delning av verksamhetsgruppen till en 
renodlad Nose Work grupp och en Specialsöks grupp. På det sättet kan båda 
aktiviteterna förhoppningsvis blomstra bättre och vi kan fortfarande ha samarbeten 
mellan grupperna då ”söket” är den gemensamma nämnaren. 
 
Planerade, men inte genomförda aktiviteter. Kommentarer.  
Grundkurs Nose Work planerades men genomfördes inte.  
Under föreläsningen om Nose Work verkade det finnas ett större intresse för en kurs 
mot tävling i Nose Work. Dessutom har olika externa aktörer har haft grundkurs i Nose 
Work samt doftprov runt om Övik. Verksamhetsgruppen valde därför att planera för en 
tävlingsinriktad kurs istället. Verksamhetsgruppen hade kontakt med instruktör och 
planen var att få till en tävlingsinriktad kurs under hösten, av olika anledningar 
lyckades inte detta.  
 
Grundkurs Specialsök planerades men genomfördes inte.  
Klubben har ingen utbildad instruktör i Specialsök. Intresset för specialsök har inte 
varit så stort. Verksamhetsklubben såg den ekonomiska risken i att ta in en extern 
instruktör för stor då vi inte hunnit arbeta upp någon buffert. Verksamhetsgruppen har 
istället fokuserat på olika söktillfällen och öppna träningar för att locka till sig fler 
medlemmar till verksamheten. De aktiviteter som har haft en avgift, föreläsningarna, 
markeringskursen och julsöket har dessutom varit öppna för alla, även icke 



medlemmar. Detta för att locka in fler hundägare till sökverksamheten och till 
Brukshundklubben. 
 
Underskrift med namnförtydligande och datum 
 
 
 
…………………………………….. ………………………………………. 
Datum            Yvonne Sjölund   Datum            Johanna Sandström 
 
 
 
……………………………………..      
 ……………………………………….. 
Datum            Tomas Gustafsson  Datum          Anna-Karin Norberg 
 
 
 
 
……………………………………………….. 
Datum Jessica Sjöstedt 

 
  



 

 
VERKSAMHETSBERÄTTELSE 
 
 
Verksamhet: IPO-R 
År:2024 
Har under året bestått av (för- och efternamn): 
Sonja Duetgen 
 

Aktiviteter 
Genomförda aktiviteter/möten (antal, närvarande, innehåll). 
En träningshelg har genomförts med 5 st deltagare. 
 

Kommentarer. 
Träningshelgen var mycket uppskattad med lydnads och miljömoment, ytsök samt ruinsök. 
 

Planerade, men inte genomförda aktiviteter. Kommentarer.  
På grund av svalt intresse ställdes tävingarna in 
 

Övriga kommentarer. 
 
Underskrift med namnförtydligande och datum 
 
Lämnas till sekreteraren senast den 1/12. 
  



 


